



Council of the
European Union

Brussels, 20 May 2016
(OR. en, fr)

17116/06
ADD 1 DCL 1

CRS CRP 50

DECLASSIFICATION

of document:	ST 17116/06 ADD 1 CONFIDENTIEL UE
dated:	31 January 2007
new status:	Public
Subject:	2166th meeting of the PERMANENT REPRESENTATIVES COMMITTEE held in Brussels on 18 and 20 December 2006

Delegations will find attached the declassified version of the above document.

The text of this document is identical to the previous version.

CONFIDENTIEL UE



**COUNCIL OF
THE EUROPEAN UNION**

Brussels, 31 January 2007

**17116/06
ADD 1**

CONFIDENTIEL UE

CRS CRP 50

Addendum to the SUMMARY RECORD

Subject : 2166th meeting of the PERMANENT REPRESENTATIVES COMMITTEE held in Brussels on 18 and 20 December 2006

Coreper part 2

- Item 33:
- (a) Council Common Position implementing Common Position 2001/931/CFSP on the application of specific measures to combat terrorism
 - (b) Council Decision implementing Article 2(3) of Regulation (EC) No 2580/2001 on specific restrictive measures directed against certain persons and entities with a view to combating terrorism

The Belgian delegation made the following statement to the minutes of the meeting:

"La Belgique a accepté l'inscription sans astérisque du groupe néerlandais « Hofstadgroep », ainsi que de neuf individus associés avec ce groupe, sur la liste en annexe de la Position Commune 2001/931/PESC du Conseil - acceptant ainsi également l'application des articles 2 et 3 de cette position commune à l'égard de ce groupe et de ces personnes.

CONFIDENTIEL UE

Cette acceptation s'est faite sur la seule base d'un examen spécifique des éléments intrinsèques du dossier soumis au Conseil par l'Etat requérant.

La Belgique tient à souligner que, pour elle, ce cas ne pourra servir de précédent pour l'interprétation de la notion « personnes et entités visés d'une autre manière par les éléments qui relèvent de la PESC de la position commune 2001/931/PESC » mentionnée au considérant (14) du Règlement (CE) N° 2580/2001."

DECLASSIFIED